

6天怀旧老香港 ~ 天水围的月光/怀旧元朗/神秘屯门/珠海+长隆马戏

6D HISTORICAL HONG KONG + ZHUHAI TOUR



天数 DAY	行程安排 ITINERARY	早 B	午 L	晚 D	酒店 HOTEL
第一天 Day 01	<p>启程飞往香港国际机场▶抵达后，前往位于元朗的《屏山文物径》参观，此处是香港历史最悠久的地区之一，鄧族则为新界其中一个重要的宗族。接着继续前往《大棠荔枝山庄》欣赏湖光山色，尽情吸收空气中的负离子氧气浓度极高之「天然氧吧」。最后参观《流浮山渔村》，流浮山以其出产的海鲜闻名，尤其是蠔。</p> <p>Depart to Hong Kong International Airport ▶ Upon arrival, heading to visit <Ping Shan Heritage Trail>, it is one of the oldest districts in Hong Kong and the Tang Family is one of the important clans in the New Territories. Continue visit to <Tai Tong Organic Ecological Park>, you can enjoy the lakes and mountains, enjoy the absorption of air anion oxygen concentration of high "natural oxygen bar". Follow to visit <Lau Fau Shan> is an area in the New Territories of Hong Kong. It is traditionally famous for fresh oysters.</p>	✗	✗	✓	悦品天秀酒店或同级 Wetland Cozi Hotel or Similar
第二天 Day 02	<p>香港 ▶ 香港指定市区观光：《金紫荆广场》~《浅水湾》~《香港仔渔村-自费乘船游览水上人家的日常作业》送往办理入住酒店手续。之后自由活动。</p> <p>Hong Kong ▶ Hong Kong Compulsory city tour: <Golden Bauhinia Square> ~ <Repulse Bay> ~ <Aberdeen Fishing Village-boat ride by own expenses>. After that free your own leisure.</p>	✓	✓	✗	香港观塘丽东或同级 Hong Kong Newton Place or Similar
第三天 Day 03	<p>香港 - 珠海 ▶ 今天早上自由活动，直到集合时间后送往码头乘船至珠海。晚餐后入住酒店。</p> <p>Hong Kong - Zhuhai ▶ This morning free your own leisure, after that transfer to pier to proceed to Zhuhai by ferry. After dinner transfer to check in hotel.</p>	✓	✓	✓	珠海民安酒店 或同级 Zhuhai Min An Hotel or similar
第四天 Day 04	<p>珠海 ▶ 今天游览《渔女石像》~《情人路》~《石景山公园》(自费乘搭缆车) 拱北地下商场自由购物和品尝美食，晚上欣赏长隆国际马戏。</p> <p>Shenzhen ~ Zhuhai ▶ Today visit <Fish Women Statue> ~ <Lover Road> ~ <Gongbei Shopping Mall> ~ <Shijingshan Park> [Cable car by own expenses] ~ After that, free and easy with shopping and enjoy local foods. At night enjoy the Changlong International Circus show.</p>	✓	✓	✗	珠海民安酒店 或同级 Zhuhai Min An Hotel or similar
第五天 Day 05	<p>珠海 ~ 香港 ▶ 早餐后送九州港搭船往香港。抵达后，送往办理入住酒店手续。</p> <p>自费项目：迪士尼乐园 / 海洋公园</p> <p>Zhuhai ~ Hong Kong ▶ After breakfast proceed to Zhuhai Port, back to Hong Kong by boat. Upon arrival, transfer to check in hotel. Optional Tour: Disneyland Theme Park / Ocean Park</p>	✓	✗	✗	香港观塘丽东或同级 Hong Kong Newton Place or Similar
第六天 Day 06	<p>香港 ▶ 抵达 今天自由活动直到集合时间前往香港机场返回美丽的家园。</p> <p>Hong Kong ▶ Today free and easy until assemble time for transfer to Hong Kong Airport for flight back home.</p>	✗	✗	✗	-

实际行程路线的顺序可能配合当地情况作适当的调整

The séquence of the itinerary may varies on the actual tour

本团所提供的接送基于合车共览系统 The tour operated on a seat in coach basic

Tour Code: 6HZCL-GP (03 JULY 2017)